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2008-11-24 Normlösa 
 
Närvarande: Ej närvarande: 
Liselott Martinsson Annie Wågbrant  
Lennart Andersson Fredrik Jegermalm 
Lars Landelius  
Bengt Karlsson 
  

Mötets öppnande 
Lars valdes till sekreterare och Bengt till justerare för mötet. 

Föredragningslistans godkännande 
Ja. 

Föregående mötes protokoll 
Lars läste upp föregående mötesprotokoll. 

Ekonomi 
Försäkringen som diskuterades på förra mötet är nu betald. 

Information på www.bypasset.se 
Ingen rapport 

Föreningsinformation 
Ingen rapport. 

Normlösa skola – Normlösarådet information 
Ingen rapport. 

Svenska kyrkan information 
• Skänninge församling har besultat att man ska ta ut en hyra på 200kr per tillfälle då 

någon vill låna Normlösa församlingshem. Normlösa kyrkoråd har motsatt sig detta 
för uthyrningar till församlingsmedlemmar. 

• Vallerstad kyrka är mögelskadad. Sanering pågår och man sätter in avfuktare. 
• Samtliga kyrkor i Skänninge pastorat kommer att kallställas under vintern. 
• Missionskyrkan i Skeppsås inviger sin tillbyggnad. 

Utvecklingsgrupp Normlösa 
Ingen rapport 

Utvecklingsgrupp Skeppsås 
Ingen rapport. 



Utvecklingsgrupp Vallerstad 
Ingen rapport. 

Bygdepeng / Leader projekt 
Ansökningar om bygdepeng är inlämmnat. 
 
Följande idéer till Leader projekt finns. 

• Skolans utemiljö (t ex längdhoppsgrop, hinderbana 
• Boulebana i Skeppsås 

Information om Leader ska läggas ut på bypasset. 

Kommunen informerar 
Anslagstavla vi Nederlösabadet är på gång. 

Övriga frågor 
Årsmöte planeras till den 1/3 kl 16.00 i Skeppsås. 

Nästa möte 
26/1 kl 19.00 

 
 
Justeras: 
 
 
 
________________  ________________  
Lars Landelius Bengt Karlsson 
Mötets sekreterare Justerare 


